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Stadsstyrelsen 
 
Tid 16.12.2024 kl 17:00 - 17:58 
 
Plats Stadsstyrelsens mötesrum 
 
Närvarande 
 
 Namn Uppgift Tilläggsuppgifter 
På plats Wiitakorpi Jorma ordförande  
 Blomqvist-Valtonen Elin 1. vice ordförande  
 Valasti Matti 2. vice ordförande  
 Eskola Vilhelmiina ledamot  
 Holmström Johnny ledamot  
 Lund Bodil ledamot från kl. 17.11 
 Puromies Eeva ledamot  
 Piirainen Marko ersättare  
 Servin Kevin ledamot  
 Sigfrids Frida ledamot  
 Söderberg Johan ledamot § 335 kl. 17.40-17.51 

intressejäv 
 Uski Nina ledamot  
 Orava Hilkka-Leena ersättare  
 
Borta Pitkäniemi Jani  
 Ryynänen Sami 
 Välimäki Markku 
 
Övriga Nylander Mikaela stadsfullmäktiges ordförande  
 Hjelt Nea stadsfullmäktiges 1. vice 

ordförande 
 

 Korpi Marianne stadsfullmäktiges 2. vice 
ordförande 

 

 von Schoultz Fredrick biträdande stadsdirektör  
 Gustafsson Sari bildningsdirektör  
 Mollgren Dan stadsutvecklingsdirektör  
 Silvast Mikko lokalitetsdirektör  
 Rainio Henrik finansdirektör  
 Kalliosaari Anu personaldirektör  
 Kontio Aino-Marja kommunikationsdirektör  
 Lenkkeri Roope sekreterare  
 Hyttinen Eeva ungdomsfullmäktiges 

representant 
 

 
Underteckningar 
 Protokollet är elektroniskt undertecknat 
 
 Jorma Wiitakorpi Roope Lenkkeri 
 ordförande protokollförare 
 
Behandlade ärenden 
 

§ 328 - 337 
 
Protokoll justering  
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Stadsstyrelsen § 328 16.12.2024 
 

 

Mötets laglighet och beslutförhet 
  
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 328        

 
   
Mötet konstateras lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
Beslut 
Mötet konstaterades lagenligt sammankallat och beslutfört.
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Stadsstyrelsen § 329 16.12.2024 
 

 

Protokolljusterare 
  
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 329    
      

   
Stadsstyrelsen väljer Johan Söderberg och Nina Uski till 
protokolljusterare. 
 
Beslut 

 Stadsstyrelsen beslutade enhälligt välja Nina Uski och Kevin Servin 
till protokolljusterare. 
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Stadsfullmäktige § 31 24.04.2024 
Stadsstyrelsen § 330 16.12.2024 
 

 

 
Svar på fullmäktigemotion, Halvera konsumtionen av animaliska produkter före 
utgången av 2030 
 
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 330    
      

Beredning och tilläggsuppgifter: 
verkställande direktör Leila Korhonen, förnamn.efternamn@borga.fi 

Eeva Puromies har väckt en motion om att halvera konsumtionen av 
animaliska produkter före utgången av 2030. 

I motionen står det som följer: ”Klimatkrisen och förlusten av 
biologisk mångfald är de största hoten mot människors välfärd och 
miljön. Borgå som HINKU-kommun och som klimatkommun år 2023 
har uttryckt sin avsikt att sträva efter klimatneutralitet fram till år 
2030. En av de viktigaste orsakerna till utsläpp av växthusgaser är 
matproduktionen. Utöver klimatutsläppen har matproduktionen 
konsekvenser för förlusten av biologisk mångfald, djurens 
välbefinnande och övergödningen av Östersjön och andra 
vattendrag. Alla dessa effekter kan minskas genom att andelen 
animaliska produkter i stadens offentliga upphandlingar halveras. 
Som första stad i Finland har Tammerfors utrett det ekologiska 
fotavtrycket i stadens verksamhet. Det största ekologiska 
fotavtrycket har livsmedel och mer än 60 procent av detta avtryck 
kommer från animaliska produkter. En mer vegetarisk kost är bättre 
för klimatet, djuren, naturen och Östersjön. Dessutom visar 
forskningen att en mer vegetarisk kost främjar hälsan. En färsk 
studie från Helsingfors universitet visar att finländska daghemsbarn 
äter mer än fem gånger så mycket rött kött som det skulle vara bra 
för hälsan och jordens bärkraft. Genom att ersätta animaliska 
produkter med inhemska växtproteinprodukter främjas också en 
hållbar inhemsk jordbruksproduktion.” 

Som svar på motionen kan man konstatera att oron för klimatets och 
naturens hållbarhet är stor också i affärsverkets ledning. I 
kosttjänsterna till stadens skolor och daghem har man redan i flera 
års tid gjort ändringar för att främja en vegetarisk kost. Utvecklingen 
bromsas av att man samtidigt som man strävar efter att skapa 
klimatvänlig mat måste ta hänsyn till att kunderna accepterar den 
mat som serveras. 

Alla parter förlorar om man serverar mat som man inte vill äta. I 
skolorna i Borgå provade man 2019 att servera veganmat till alla en 
dag i veckan men man var tvungen att avstå från detta när eleverna 
inte kom och äta. Måltiderna i skolor och daghem bör gå hand i hand 
med måltiderna i hemmen, så att utvecklingen mot en klimatvänlig 
riktning bäst förverkligas. 



 
Borgå stad Protokoll 39/2024  7 
 
Stadsfullmäktige § 31 24.04.2024 
Stadsstyrelsen § 330 16.12.2024 
 

 

Trots att försöket med veganmat i Borgå misslyckades har man dock 
lyckats minska användningen av rött kött. På menyn finns en 
vegetarisk dag i veckan och fyra dagar i veckan serveras vegetarisk 
mat som alternativ till blandmat. Av alla inköpta råvaror (1 845 000 
kg) under de senaste 12 månaderna fanns det 398 000 kilo 
animaliska råvaror, varav 196 000 kilo mjölk och surmjölk. När man 
bortser från dessa animaliska råvaror, som främst används som 
matdrycker, består den egentliga maten till lite över 10 % av 
animaliska råvaror. Detta kan inte på något sätt anses vara särskilt 
stort.  

Som en snabb slutsats kan man konstatera att man genom att byta 
ut mjölk och surmjölk till en växtbaserad matdryck genast kan 
halvera användningen av animaliska råvaror. Två saker i praktiken 
hindrar en sådan ändring. För det första är skummjölk eller surmjölk 
en matdryck enligt skolmatsrekommendationen eftersom dess 
näringsinnehåll är betydligt bättre än till exempel havredryck. Den 
andra faktorn är priset. 

Hållbarhet och ansvarsfullhet i fråga om mjölkprodukter har beaktats 
så att mjölken som serveras i skolorna och daghemmen i Borgå är 
ekologisk. Affärsverket fick i höst ta emot ett pris efter att ha varit en 
stor offentlig matserviceaktör som ökat användningen av ekologiska 
produkter mest. Därefter ökas användningen av ekologiska 
produkter så, att ärtsoppans ärter byts till ekologiska ärter. På det 
hela taget fortsätter utvecklingsarbetet med klimatvänlig 
matproduktion, och användningen av grönsaker ökar i takt med att 
kundkretsen är beredd gå med på det. Stadens ekonomiska 
satsning på skolmat under de senaste åren har i hög grad bidragit till 
att vegetarisk mat smakar för skolelever. 
 
Bilaga 
fullmäktigemotion 14.4.2024 
 
Biträdande stadsdirektören 
Stadsstyrelsen beslutar ge ovanstående kost- och städtjänsters 
förslag som sitt svar på Eeva Puromies motion och sända svaret till 
stadsfullmäktige för kännedom. 

 
Eeva Puromies föreslog understött av Vilhelmiina Eskola att ärendet 
återremitteras för ny beredning. 
 
Som resultat av omröstningen beslutade stadsstyreslsen fortsätta 
behanlingen med rösterna 10 (Blomqvist-Valtonen Elin, Holmström 
Johnny, Lund Bodil, Orava Hilkka-Leena, Piirainen Marko, Servin 
Kevin, Söderberg Johan, Uski Nina, Valasti Matti, Wiitakorpi Jorma) 
–3 (Eskola Vilhelmiina, Puromies Eeva, Sigfrids Frida).  
 
Beslut 
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Stadsfullmäktige § 31 24.04.2024 
Stadsstyrelsen § 330 16.12.2024 
 

 

Stadsstyrelsen beslutade efter omröstning ge ovanstående kost- och 
städtjänsters förslag som sitt svar på Eeva Puromies motion och 
sända svaret till stadsfullmäktige för kännedom. 
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Livskraftsnämnden § 75 15.10.2024 
Stadsstyrelsen § 331 16.12.2024 
 

 

 
Svar på fullmäktigemotion, Hundvänlig badstrand till Borgå 
 
Livskraftsnämnden 15.10.2024 § 75  
  

Beredning och tilläggsuppgifter: 
Chefen för idrottstjänster Marjo Rantala, fritidsdirektör Minna Särelä, 
planeringschef Elina Leppänen, förnamn.efternamn@borga.fi 
 
På badstranden i Köttboda, Sondby, har det varit förbjudet att bada 
hundar sedan våren 2024 enligt ordningslagen. I ett 
fullmäktigeförslag föreslås att antingen ändra användningsstatusen 
för Köttbodas badstrand från allmän badstrand till hundbadstrand 
eller att en ny strand närmare centrum ska anvisas för detta 
ändamål. Hundbadstranden måste vara en säker och väl 
underhållen badplats för både hundar och deras ägare. 
 
I ordningslagen (27.6.2003/612) anges att “hundägaren eller 
innehavaren ska se till att hunden inte kommer lös på motionsspår 
eller liknande löpbanor och inte alls på allmän badstrand”. Med 
badstrand avses en naturlig eller byggd strand som är avsedd för 
bad och vistelse på stranden och som är avsedd för allmänt bruk, 
där en tjänsteleverantör har utsetts för att upprätthålla verksamheten 
och som har anmälts till hälsoskyddsmyndigheten. När det gäller en 
badstrand som underhålls av Borgå stad enligt bestämmelserna kan 
tjänsteleverantören inte upphäva lagen genom eget beslut. För att 
hundar ska få tillträde till Köttboda skulle det krävas att badstranden 
helt tas bort från de allmänna stränder som underhålls av 
idrottstjänsterna och att användningsändamålet ändras. 
 
Att ändra användningsändamålet för Köttbodas strandområde till 
hundbadstrand innebär i praktiken att skapa ett område liknande en 
hundpark, om man vill att hundar ska kunna vara lösa på stranden 
och om man vill ha staket och till exempel avfallshantering på 
området. 
 
Borgå stad undersöker möjligheterna för hundbadstränder i Köttboda 
och dessutom möjliga platser för hundbadstränder på andra ställen i 
Borgå. Utredningsarbetet inleds i september 2024. 
 
Biträdande stadsdirektören 
Livskraftsnämnden beslutar att föreslå för stadsstyrelsen att 
ovanstående svar ges till stadsfullmäktige. 
 
Beslut 
Livskraftsnämnden beslutade enhälligt att föreslå för stadsstyrelsen 
att ovanstående svar ges till stadsfullmäktige. 
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Livskraftsnämnden § 75 15.10.2024 
Stadsstyrelsen § 331 16.12.2024 
 

 

Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 331    
2055/10.03.01.00.00/2024    

 
Bilaga 
fullmäktigemotion 31.7.2024 
 
StadsdirektörenBiträdande stadsdirektören 
Stadsstyrelsen beslutar ge ovanstående livskraftsnämnden förslag 
som sitt svar på Outi Lankias motion och sända svaret till 
stadsfullmäktige för kännedom. 
 
Beslut 
Stadsstyrelsen beslutade ge ovanstående livskraftsnämnden förslag 
som sitt svar på Outi Lankias motion och sända svaret till 
stadsfullmäktige för kännedom. 
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Livskraftsnämnden § 76 15.10.2024 
Stadsstyrelsen § 332 16.12.2024 
 

 

 
Svar på fullmäktigemotion, Utredning om täckt rullhockeyhall 
 
Livskraftsnämnden 15.10.2024 § 76  
  

Beredning och tilläggsuppgifter: 
Chefen för idrottstjänster Marjo Rantala, 
förnamn.efternamn@borga.fi 

 
 
Silja Metsola har gjort en motion där hon ber om att undersöka och 
kartlägga en lämplig hall, cirka 1 000 – 2 000 m², för rullhockey. 
 
I motionen framhålls att det för närvarande inte finns någon täckt 
rullhockeyrink i Borgå och Östra Nyland. I Borgå utövas många 
issporter, så det finns ett stort behov av en rullhockeyrink som 
kompletterande träning. Speciellt eftersom väderförhållandena 
varierar kraftigt under vintern, är det brist på täckta utrymmen. 
Hallen skulle också kunna hyras ut till andra föreningar i Östra 
Nyland och eventuellt till allmänheten för rullskridskoåkning. En 
rullhockeyhall är billig att bygga eftersom man kan återanvända 
gamla/använda rinkväggar och en jämn betongyta räcker som golv. 
Till exempel finns det hallbyggnader i Tarmola eller Ölsten 
industriområden som skulle kunna kartläggas för att hitta en lämplig 
hall. 
 
Måtten på en rullhockeyrink är 30 m x 61 m (1 830 m²). Vid officiella 
mästerskap under det internationella förbundet är minimimåtten för 
rinken 27 m x 58 m (1 566 m²). Minimimåtten för andra tävlingar är 
20 m x 40 m (800 m²). För inofficiella matcher, dvs. träningstider, 
kan rinken vara mindre än de officiella tävlingskraven. Förutom 
rinken behövs omklädningsrum och toalett-/duschutrymmen. Utan 
dessa tilläggsutrymmen skulle en rullhockeyhall inte vara funktionell 
och det skulle inte vara värt att bygga den. 
 
En preliminär uppskattning av de nödvändiga tilläggsutrymmena för 
en rink som uppfyller de inofficiella måtten baserat på RT-
anvisningarna: 
 
Rink & omgivande områden cirka 25 m x 60 m, totalt 1 500 m² och 
tillhörande tilläggsutrymmen: 4 gruppomklädningsrum (à 15 – 20 
personer / omklädningsrum), 2 domaromklädningsrum, tillgänglig 
toalett / omklädningsrum, städskåp, utrustningsförråd, totalt 250 m². 
Det totala utrymmesbehovet skulle vara cirka 1 750 m². 
 
En rullhockeyhall är en investering av sådan storlek att den bör 
finnas på investeringslistan. 
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Livskraftsnämnden § 76 15.10.2024 
Stadsstyrelsen § 332 16.12.2024 
 

 

Idrottstjänsterna genomför för närvarande en utredning av 
idrottsanläggningar, som kartlägger nuvarande status och 
tillgänglighet för idrottsanläggningar och -områden samt de centrala 
behoven hos olika användargrupper. Baserat på utredningen får 
man en mer omfattande helhetsbild av täckningen av 
idrottsanläggningsnätverket för olika sporters behov och regionalt. 
Våren 2025 kommer en långsiktig plan för 
idrottsanläggningsbyggande att genomföras baserat på 
informationen från utredningen, som kommer att samordna 
investeringarna i idrottsanläggningsbyggande med 
markanvändningsplanen och stadens investeringsplanering. 
Behovet av en rullhockeyhall kommer att granskas som en del av 
denna omfattande helhet om utredningen stöder dess nödvändighet. 
 
Biträdande stadsdirektören 
Livskraftsnämnden beslutar att föreslå för stadsstyrelsen att 
ovanstående svar ges till stadsfullmäktige. 

 
Beslut 
Livskraftsnämnden beslutade enhälligt att föreslå för stadsstyrelsen 
att ovanstående svar ges till stadsfullmäktige. 

 
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 332    
146/12.04.01.00/2023    

Bilaga 
fullmäktigemotion 17.1.2023 
 
StadsdirektörenBiträdande stadsdirektören 
Stadsstyrelsen beslutar ge ovanstående livskraftsnämnden förslag 
som sitt svar på Silja Metsolas motion och sända svaret till 
stadsfullmäktige för kännedom. 
 
Beslut 
Stadsstyrelsen beslutade ge ovanstående livskraftsnämnden förslag 
som sitt svar på Silja Metsolas motion och sända svaret till 
stadsfullmäktige för kännedom. 
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Stadsstyrelsen § 333 16.12.2024 
 

 

 
Ledarskaps- och finansieringsforum 2025 
  
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 333    
2896/00.00.02.01/2024    

Beredning och tilläggsuppgifter: 
förvaltningsdirektör Roope Lenkkeri, förnamn.efternamn@porvoo.fi 
 
Toppevenemanget inom den kommunala sektorn, Ledarskaps- och 
finansieringsforum RAFO, samlar i Lahtis den 5–6.2.2025 ledande 
tjänstemän, förtroendevalda och representanter för 
intressentgrupper samt de bästa experterna inom sitt område för att 
diskutera aktuella ämnen inom ekonomi, finansiering och förvaltning. 
 
Ämnena inkluderar: 
• Hurdana reformer skulle säkerställa hållbarheten i den kommunala 
ekonomin? 
• Partipanel inför kommunalvalet 
• Stärkande av livskraften i nya sysselsättningsområden 
• Ägarstyrningen fokuserar på bolagsverken, yrkesutbildningen, 
målen för intäktsredovisningen 
• Betalare och förmånstagare av investeringar i grön omställning 
• Uppgradering av den kommunala organisationen till den artificiella 
intelligensens tidsålder 
• Hur kan du dirigera denna orkester? 

 
Biträdande stadsdirektören 
Stadsstyrelsen beslutar om deltagandet. 
 
Beslut 
Stadsstyrelsen beslutade enhälligt att Johnny Holmström, Frida 
Sigfrids, Nea Hjelt, Jorma Wiitakorpi, Sami Ryynänen och Matti 
Valasti deltar i Ledarskaps- och finansieringsforum RAFO. 
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Stadsstyrelsen § 334 16.12.2024 
 

 

Uppföljning av förvaltningsorganens beslut 
 
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 334    
    

Följande förvaltningsorganen har sänt sina beslut: 
 
Borgå vatten 25.11.2024 § 39-40 
Stadsutvecklingsnämnden 26.11.2024 § 186-188, 190 
Livskraftsnämnden 26.11.2024 § 85, 88-89, 91 
 
Biträdande stadsdirektören 
Stadsstyrelsen antecknar besluten för kännedom samt 
meddelar förvaltningsorganen att stadsstyrelsen inte använder 
sin upptagningsrätt i enlighet med 92 § kommunallagen. 
 
Beslut 
Stadsstyrelsen beslutade enhälligt anteckna beslutet för 
kännedom samt meddelar förvaltningsorganen att 
stadsstyrelsen inte använder sin upptagningsrätt i enlighet med 
92 § kommunallagen. 

https://porvoofi.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=20241136
https://porvoofi.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=20241116
https://porvoofi.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meeting&id=2024999
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Stadsstyrelsen § 335 16.12.2024 
 

 

Uppföljning av tjänsteinnehavarbeslut 
  
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 335    
    

Följande tjänsteinnehavare har sänt sina beslut: 
 
Stadsdirektör 26.11.2024 § 23 
Lokalitetsdirektör 29.11.2024 § 40 
Finansdirektör 3.12.2024 § 37, 9.12.2024 § 38 
Biträdande stadsdirektör 3.12.2024 § 88 
Stadens jurist 4.12.2024 § 1 
 
Ordförande 
Stadsstyrelsen antecknar besluten för kännedom samt meddelar 
tjänsteinnehavarna att stadsstyrelsen inte använder sin 
upptagningsrätt i enlighet med 92 § kommunallagen.      
 
Lokalitetsdirektörs tjänsteinnehavarbeslut 27.11.2024 § 38-39 lades 
till besluten under mötet. 
 
Beslut 
Stadsstyrelsen beslutade enhälligt anteckna beslutet för kännedom 
samt meddela tjänsteinnehavarna att stadsstyrelsen inte använder 
sin upptagningsrätt i enlighet med 92 § kommunallagen.    
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Stadsstyrelsen § 336 16.12.2024 
 

 

Aktuella ärenden 
  
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 336    
      

Stadsstyrelsens ledamöter informeras om aktuella ärenden. 
 
Biträdande stadsdirektören 
Antecknas för kännedom. 
 
Beslut 
Antecknades för kännedom.
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Stadsstyrelsen § 337 16.12.2024 
 

 

 
Anvisningar för efterlevnad av budgeten 2025 
  
Stadsstyrelsen 16.12.2024 § 337    
2615/02.02.00/2024    

Beredning och tilläggsuppgifter: 
finansdirektör Henrik Rainio, controller Sari Klenberg, 
förnamn.efternamn@porvoo.fi 

Stadsfullmäktige godkände vid sitt möte 11.12.2024 budgeten för år 
2025 och ekonomiplanen för åren 2025–2027. Stadsfullmäktige 
godkänner i budgeten målen för kommunens och 
kommunkoncernens verksamhet och ekonomi samt anslag och 
beräknade inkomster som verksamheten och uppdragen förutsätter. 

Efter att budgeten har blivit godkänd ger stadsstyrelsen till 
sektorerna anvisningar för efterlevnad av budgeten 2025 där det ges 
noggrannare anvisningar om hur uppgifter ska organiseras och 
ekonomin efterlevas enligt den godkända budgeten. 

Budgeten iakttas i stadens verksamhet och ekonomi. Stadens 
uppgifter ska ordnas och skötas med tanke på ekonomin så att 
målen för verksamhet och ekonomi uppnås och att stadens ekonomi 
är i balans. 

Stadsfullmäktige godkände i maj 2024 programmet för produktivitet 
och balans i ekonomin för åren 2024–2027. Åtgärderna enligt det 
godkända programmet har beaktats som en del av budgeten för 
2025 samt ekonomiplanen 2025–2027. Åtgärder enligt det 
programmet godkänt av fullmäktige iakttas i stadens verksamhet och 
ekonomi. Genomförandet av åtgärderna i programmet för 
produktivitet och balans i ekonomin följs upp som en del av stadens 
delårsrapporter och bokslut. Om det inte är möjligt att uppnå 
enskilda åtgärder inom sektorn enligt programmet, ska man genom 
andra ersättande åtgärder sträva efter ett resultat i euro som 
motsvarar åtgärden. 

Till anvisningar för efterlevnad av budgeten för 2025 har i samband 
med uppdateringen av anvisningar fogats en förteckning över 
redovisningsskyldiga ledamöterna i organ samt ledande 
tjänsteinnehavarna enligt 125 § i kommunallagen.  
 
Utarbetande av dispositionsplaner 

Nämnderna ska fördela de anslag och beräknade inkomster som 
fullmäktige godkänt på delanslag och delinkomster i sina 
dispositionsplaner. I dispositionsplanen preciseras de åtgärder, 
genom vilka de bindande målen uppnås. Nämnderna och övriga 
redovisningsskyldiga ska följa den ekonomiska situationen och vara 
beredda att anpassa sin verksamhet efter budgeten. Om utfallet 



 
Borgå stad Protokoll 39/2024  18 
 
Stadsstyrelsen § 337 16.12.2024 
 

 

under året visar att utgifterna är för höga eller inkomsterna för låga 
för den aktuella tidpunkten på året, ska åtgärder omedelbart vidtas. 
Dispositionsplanen ska då ses över så, att bindande beräknade 
inkomster och anslag i budgeten inte överskrids. 

  

Dispositionsplanerna ska behandlas i nämnden innan ett nytt 
verksamhetsår inleds eller senast vid det första mötet i början av 
året. 

Bilaga 
Anvisningar för efterlevnad av budgeten 2025 
 
Biträdande stadsdirektören 
Stadsstyrelsen godkänner anvisningarna för efterlevnad av 
budgeten 2025. 
 
Beslut 
Stadsstyrelsen beslutade enhälligt godkänna anvisningarna för 
efterlevnad av budgeten 2025. 
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 328, § 329, § 334, § 335, § 
336, § 337 
 
BESVÄRSFÖRBUD 
 

Omprövning får inte begäras eller kommunalbesvär anföras i 
fråga om beslut som endast gäller beredning eller 
verkställighet. 

 
  Lagrum: 136 § i kommunallagen.



 
Borgå stad Protokoll 39/2024  20 
 

 

Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 330, § 331, § 332, § 333 
 
Anvisningar om hur man begär omprövning (kommunallagen 16 kap.) 
 
ANVISNINGAR OM HUR MAN BEGÄR OMPRÖVNING 
 

Den som är missnöjd med detta beslut kan begära omprövning 
skriftligt. Ändring i beslutet får inte sökas genom besvär hos domstol. 

 
Rätt att begära omprövning 

 
Omprövning får begäras av: 

 
• den som beslutet avser eller vars rätt, skyldighet eller 
  fördel direkt påverkas av beslutet (part) 

  • kommunmedlemmar. 
 
  Tidsfrist för begäran om omprövning 
 
  Omprövning ska begäras inom 14 dagar från delfåendet av beslutet. 
 

Begäran om omprövning ska lämnas in till Borgå stads registratur 
senast under tidsfristens sista dag innan registraturen stänger.  

 
En part anses ha fått del av beslutet sju dagar efter att brevet 
sändes, om inte något annat visas. Vid vanlig elektronisk delgivning 
anses parten ha fått del av beslutet den tredje dagen efter att 
meddelandet sändes, om inte något annat visas.  

 
En kommunmedlem anses ha fått del av ett beslut sju dagar efter det 
att protokollet fanns tillgängligt i det allmänna datanätet.  

 
Dagen för delfåendet räknas inte med i tidsfristen för begäran om 
omprövning. Om den sista dagen för omprövningsbegäran infaller på 
en helgdag, självständighetsdagen, första maj, julafton, 
midsommarafton eller en helgfri lördag, får omprövning begäras den 
första vardagen därefter. 

 
Omprövningsmyndighet 

 
Omprövning begärs hos Borgå Stadsstyrelsen 

 
Registraturens kontaktinformation; 

 
Post- och besöksadress: Lundagatan 8, 06100 Borgå  
E-postadress:  kirjaamo(at)porvoo.fi 
Telefonnummer:   0405170851 

 
Registraturen är öppen måndag–fredag kl. 9-14.30. 

 
Omprövningsbegärans form och innehåll 
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Omprövning ska begäras skriftligt. Också elektroniska dokument 
uppfyller kravet på skriftlig form. 

 
I omprövningsbegäran ska uppges: 

 
• det beslut i vilket omprövning begärs 
• hurdan omprövning som begärs 
• på vilka grunder omprövning begärs. 

 
I omprövningsbegäran ska dessutom uppges namnet på den som 
har begärt omprövning samt personens hemkommun, postadress 
och telefonnummer.  

 
Om omprövningsbeslutet får delges som ett elektroniskt meddelande 
ska också e-postadress uppges. 

 
Protokoll 

 
Protokollsutdrag och bilagor som gäller beslutet kan begäras hos 
Borgå stads registratur. 

 


